
 
 

                          
  ул. Камчия № 9, тел.: 06003 / 2571, e-mail: ou_draganovec@abv.bg 

 

ПРОТОКОЛ №3 ОТ 18.03.2024 г. 
 

От заседание на Обществения съвет към ОУ „Свети свети Кирил и Методий“ с. 

Драгановец за учебната 2023/2024 година 

 

ДНЕВЕН РЕД:  

 

1. Предоставяне на информация за план – приема за учебната 2024/2025 година на 

ОУ  „Свети свени Кирил и Методий“ с„ Драгановец 

2. Предоставяне на информация относно закупуване на учебници и учебни 

комплекти, които се предоставят безвъзмездно на учениците 

3. Текущи въпроси 

 

Днес, 18.03.2024 г. /четвъртък/ от 14.30 часа се проведе заседание на Обществения 

съвет на основание чл. 269, ал. 1, т. 8 и т. 10 от ЗПУО и във връзка с чл.44, ал.1  от 

Наредба №10/01.09.2016г. за организацията и дейностите в училищното 

образование и с чл.16, ал. 1 от Правилник за създаването, устройството и дейността 

на обществените съвети. Присъстваха: 

1. Райме Ахмедова Адемова – кмет на с. Търновца и Председател 

2. Асия Хасанова Хасанова – член 

3. Габриела Илиева Ангелова – член 

4. Дияна Русева Исмаилова – член 

5. Росица Миткова Христова 

На заседанието присъства Мария Янева. Протоколът се води от Димитър Димитров – 

секретар. 

 

Съставът на Обществения съвет предложи на гласуване така внесения дневен ред. 

След проведеното гласуване: 

С 5 гласа „ЗА“ 

0 гласа „ПРОТИВ“ 

 0 гласа „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

 

РЕШЕНИЕ: Дневният ред е приет. 

 

По първа точка директорът на ОУ с. Драгановец запозна присъстващите членове с 

предстоящия план – прием за учебната 204/2025 година. В информацията стана ясно, че 

от списъците, изготвени от ГРАО относно децата, родени през 2017г. и подлежащи за 

прием в първи клас не са на територията на средищното училище. Голяма част са в 

чужбина, а други са в Търговище. Единствен първокласник, който предстои да постъпи 

в първи клас през следващата година е дете родено в началото на 2018г. и родителите 



настояват то да посещава училище. Всички четвъртокласници ще продължат 

образованието си в ОУ с. Драгановец – 4-ма ученици. Така представеният отчет бе 

предложен за гласуване„ 

 

Събранието утвърди дневният ред с гласуване: „ЗА“ – 5 гласа, „ПРОТИВ“ -0 гласа и 

„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ“ – 0 гласа. 

РЕШЕНИЕ: На основание чл.16, ал.1, т. 10 от Правилник за създаването, устройството 

и дейността та обществените съвети към детските градини и училища, членовете на 

Обществения съвет изразяват съгласие с представените документи. 

По т.2 от дневния ред: Предоставяне на информация относно закупуването на учебници 

и учебни комплекти директорът г-жа Янева съобщи, че са заявени учебните комплекти 

за начален етап и срокът, за които приключи на 15.03.2024г. Издателството, което  са 

избрали учителите е „Просвета Плюс“. Заявените учебници са съобразени с боя на 

учениците на паралелките. Нови учебници през настоящата година се поръчват  за 

първи, трети и седми клас. Към настоящия момент учебниците за седми клас в 

прогимназиален етап не са утвърдени от Министерството. Тяхното заявяване ще стане 

на по-късен етап. Така предложения отчет бе подложен на гласуване. 

След проведеното гласуване: 

 „ЗА“ – 5 гласа 

 „ПРОТИВ“ -0 гласа  

 „ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ“ – 0 гласа. 

По точка 3 от дневния ред : Текущи въпроси  

Г-жа Янева съобщи, че е изготвен бюджета на училището за календарната 2024 г. Той е 

317 668 лв. За изразходването на средствата по параграфи и подпараграфи г-жа 

Трифонова – счетоводител е представила необходимата информация. Така изложения 

отчет бе подложен на гласуване. 

 

След проведеното гласуване: 

 „ЗА“ – 5 гласа 

 „ПРОТИВ“ -0 гласа  

 „ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ“ – 0 гласа. 

След изчерпване на дневния ред събранието приключи 

 

 

ПРИЛОЖЕНИЕ: Присъствен списък 

 

 

Протоколчик: …………..     Председател на ОС:…………….. 

/Димитър Димитров/    / Райме Адемова – кмет на с. Търновца/ 


